
Styrelsemöte 15/11  

Närvarande vid mötet: 
Ordförande Björn 
Sekreterare Daniel 
Pia 
Henrik  
Johan 
Ulrika 

Soprum och sopkärl: 
TiBa över avtalet hur det ser ut, skall vi kompleBera eller ändra om något? BaBerilåda, vi 
lämnar det vidare Gll nästa möte då Therese är närvarande. 

På städdagen uppkom det frågor om en trappa vid panncentralen, upp Gll troBoaren. Flera 
personer har önskemål om det och vi behöver se över hur det ska bli, kostnader med mera.  

Ska vi fixa Gll panncentralen? Måla upp, fixa venGlaGonsgaller? Kolla över förslag kontra 
kostnader. 

Önskemål om fler lampor i området. Vad skulle det bästa alternaGvet vara? Solcellslampor, 
placeringar, kostnader osv? 

Fartguppen i området, behöver vi se över placeringarna för aB göra de mer synliga? 

Gräsklippning? Hur ska vi göra framöver? Kolla upp framöver hur vi ska gå Gll väga med 
kostnader osv. Ska vi göra det själva eller se över andra alternaGv inför framGden. LyUa det i 
vår med samfälligheten.  

Nomor rapport, den fortgår ingen akGvitet för Gllfället i våra "råBboxar". 

Vi har fåB eB nyB bankkort. Det ska investeras i nya snöpinnar inför kommande vinter. Se 
över granbelysningen. Behöver den kompleBeras? 

VarmvaBnet upplevs ha blivit sämre. Pendlar väldigt mycket. En tekniker är tänkt aB kolla på 
det inom snar framGd för aB kontrollera vad som behöver göras.  

Vi berörde Ingemars moGon om farthinder utanför området mot skolan.  

Ogräset är forYarande inte rensat vid vägen närmast backen upp mot Sjöviksvägen.  
Vi köper in ogräsäZka för aB åtgärda problemet.  

Den extra parkeringsplatsen som fanns vid ”husvagnsparkeringen” är GllsaB från och med 
den 1 november.  



Meddela alla i föreningen när det finns nyB protokoll och lägga upp en ekonomisk 
redovisning löpande på protokollet.  

Vi diskutera laddstolpar. Vi kommer diskutera det vidare vid nästa möte, status, vad behövs, 
hur ser det ut, GllvägagångssäB med mera. 

Vi kommer diskutera upplägg och mötesGllfällen inför kommande år på nästa styrelsemöte 
när vi ses i början på december.  

RAS – Råssla anläggningssamfällighet 

Ekonomirapport 221115 

Likvida medel  459 434 kr 
Fodringar delägare      3300 kr 
Skulder     16283 kr   El och vaBen 
              0 kr   Värme (ej kommit än) 
       3137 kr   Renhållning 
                                                       27 790 kr   Underhåll 
Hypotekslån                                             -


